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Protokół nr 34/2022 

z łączonego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

oraz Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

odbytego 27 września 2022 r. w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy w Wapnie 

 

 

Łączone posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji 

Samorządowej i Spraw Społecznych rozpoczęło się o godz. 15:00, w sali sesyjnej Urzędu 

Gminy w Wapnie. Otworzył je Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

p. Leszek Baczyński, który powitał przybyłych na posiedzenie gości oraz członków dwóch 

komisji. Listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - frekwencja 90 % (nieobecni - Radni Mariusz 

Łasut). 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych – frekwencja 66,67 % (nieobecny - Radny 

Jarosław Koliński, Radna Magdalena Skibińska) 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Leszek Baczyński odczytał 

porządek obrad: 

1) informacja o stanie bezrobocia w gminie, formy rynku pracy, 

2) informacja na temat statystyk z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Wapno, 

3) informacja na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz festynu rodzinnego, 

4) ocena wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku, 

5) informacja o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych i 

prawnych (stan ściągalności podatków i opłat), 

6) zaopiniowanie projektów uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na 

lata 2022-2035, 

- w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2022 rok, 

- w sprawie rozpatrzenia petycji, 

- w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli w Gminie Wapno. 

sprawy bieżące: 

a) wniosek dot. partycypacji w kosztach zakupu ambulansów – Starosta 

Wągrowiecki. 
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Ad. 1. 

Informacja o stanie bezrobocia w gminie, formy aktywizacji rynku pracy. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oddał głos Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu, p. Beacie Koprowskiej, która omówiła stan 

bezrobocia w gminie oraz formy aktywizacji rynku pracy. Informacja stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań, następnie podsumował wypowiedź 

Dyrektor PUP odnosząc się do wskaźnika bezrobocia w Gminie Wapno, który wynosi 3,22. 

Dyrektor PUP: przyczyna takiego stanu rzeczy wynika z położenia gminy i braku środków 

komunikacji a co zatem idzie możliwości dojazdu do pracy. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: jeżeli nie ma więcej pytań to 

dziękujemy pani Dyrektor za przedstawienie informacji i za przybycie. 

 

Ad. 2.  

Informacja na temat statystyk z działalności OSP z terenu Gminy Wapno. Informacja została 

przekazana Radnym i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Przedstawiciele 

jednostek OSP z terenu Gminy Wapno nie wstawili się na łączone posiedzenie komisji. 

 

Ad. 3.  

Informacja na temat letniego wypoczynku dzieci i młodzieży.  

Materiały przesłał GOPS w Wapnie i stanowią one załącznik nr 6 do protokołu. 

Prezes LKS Unia Wapno Henryk Rogalski Prezes UNIA Wapno udzielił informacji na temat 

obozów sportowych i informacja ta stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań. 

Radny Andrzej Szymanik: czy Klub poniesie konsekwencje incydentu podczas meczu? 

Prezes LKS Unia Wapno Henryk Rogalski: tak, możemy otrzymać kare finansową z 

Wydziału Dyscypliny z Poznania. 

Pani Anna Wagner Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie wypowiedziała się na temat 

organizowanych przez szkołę półkolonii, informacja ta stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań. 

Radny Andrzej Szymanik: Czy każdego dnia był wyjazd? 

Dyrektor SP: nie, wyjazdów było sześć. 

Przewodniczący Komisji: można by się zastanowić nad wspólnymi półkoloniami Szkoły 

Podstawowej oraz Klubu Unia Wapno. 
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Dyrektor SP: półkolonie szkolne mają inny charakter niż kolonie sportowe, aczkolwiek mogę 

się nad tym pomysłem pochylić. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: jeżeli nie ma więcej pytań to 

dziękuję za przybycie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, P. Leszek Baczyński 

zaproponował zmianę w porządku obrad w celu omówienie projektów uchwał przed XXXVII 

Nadzwyczajną Sesją Rady Gminy Wapno. 

 

Ad.6. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

 projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 w sprawie wprowadzenia zmian do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030, omówiła 

Skarbnik Monika Dobroniecka 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2022 r. omówiła 

Skarbnik Monika Dobroniecka i stanowi on załącznik nr 10. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli w Gminie Wapno, 

przedstawiła Podinspektor Iwona Rozmarynowska i stanowi o załącznik nr 11 do 

protokołu. 

Przewodniczący komisji poprosił zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, P. Leszek Baczyński ogłosił 

przerwę w obradach komisji  - 16:50. 

Wznowienie obrad: 17:20 

 

Ad. 4.  

Ocena wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku.  

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu 

budżetu za I półrocze jest pozytywna załącznik nr 12 do protokołu, a następnie przedstawiła 
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informację z przebiegu wykonania budżetu Gminy Wapno za I półrocze 2021 roku, która 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 5.  

Informacja o realizacji zobowiązań podatkowych ciążących na osobach fizycznych  

i prawnych (stan ściągalności podatków i opłat). Dane przedstawiła Skarbnik Gminy p. 

Monika Dobroniecka, która poinformowała, że Urząd Gminy podejmuje wszelkie działania, 

aby mieszkańcy, którzy nie dokonują wpłat należności nie czuli się bezkarni. „Mamy w 

planach zakup liczników przed płatowych. Najwięcej zaległości wynika z braku opłat za  

śmieci i wynoszą one ok 90.000 zł, ale zapewniam Państwa, że robimy co w naszej mocy aby, 

nasze działania były jak najbardziej skuteczne.” 

 

 

Ad.6. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, przedstawił Przewodniczący Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji, p. Sławomir Wlizło. Projekt, stanowi załącznik nr 14. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań. 

Radni w związku z faktem, iż nadawcą petycji nie była młodzież lub organizacja z 

terenu Gminy Wapno zawnioskowali o ponownym rozpatrzeniu petycji przez Komisję 

Skarg Wniosków i Petycji. 

Uwag nie było. 

 

 

Ad. 7. Sprawy bieżące: 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego przedstawił wniosek dot. 

partycypacji w kosztach zakupu ambulansów załącznik nr 15, który wpłynął od Starosty 

Wągrowieckiego. W toku dyskusji radni obecni na posiedzeniu komisji podjęli decyzje o nie 

udzieleniu wsparcia. Następnie głos zabrał P. Maciej Kędzierski Wójt Gminy Wapno, który w 

swojej wypowiedzi odniósł się do następujących tematów: 

- fundusze sołeckie, aktualnie wpływają informacje zwrotne z sołectw, ze względu na 

ograniczone środki zostaną wybrane te najistotniejsze przedsięwzięcia, 
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- modernizacja ulicy Długiej w tej sprawie chciałbym zapewnić, że nie rozstrzygnięcie 

przetargu nie oznacza, że rezygnujemy z tego zadania. Na tą chwilę czekamy, kalkulujemy 

koszty, 

- przebudowa ulicy Podgórnej i Sportowej, dotarły do mnie informacje, że to przedsięwzięcie 

nie będzie realizowane. To jest nieprawda, wykonawca się nie wycofał, 

- stan ogólny gminy, przygotowujemy się do działań mających na celu wyeliminowanie 

wszelkich problemów wynikających z ceny prądu. Uczestniczymy w większej grupie 

zakupowej wraz z sąsiednimi gminami, obecnie mieliśmy podpisać umowę, ale ze względu na 

działania rządu nadal czekamy, 

- ogrzewanie w placówkach oświatowych, na tą chwilę surowiec mamy zabezpieczony, 

decyzję o włączeniu ogrzewania podejmą dyrektorzy placówek, 

- nie planuję wyłączania oświetlenia ulicznego. 

Dziękuję, proszę o ewentualne pytania. 

Radny Leszek Baczyński: chciałbym odnieść do stanu dróg, czy planujemy w najbliższym 

czasie jakieś prace naprawcze? 

Wójt Gminy Wapno: zaplanujemy przegląd stanu dróg by ocenić koszt i zobaczymy, co nam 

przyniesie pogoda. 

 

 

Przewodniczący łączonego posiedzenia komisji: wobec wyczerpania porządku obrad, 

dziękuje Państwu i zamykam posiedzenie. 

 

Zebranie rozpoczęło się o godzinie: 15:00 

Zakończyło się o godzinie: 18:00 

Protokołowała: 

Iwona Rozmarynowska 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych 

/-/ Edyta Gaszyńska-Ciszewska 


